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1. According to the three articles, what role did Gandhi play in the Indian independence?

2. Create a political portrait of Gandhi?

3. What controversies are raised around Gandhi’s character ?

4. How do you understand the following ‘He was determined to live his life as an ascetic, but …it cost the nation a fortune to keep Gandhi living in poverty.”
5. Access Gandhi’s "brahmacharya experiments" 
6. 6. Comment on  “He, and he alone, was responsible for the transformation of the demand for independence into a nationwide mass movement that mobilized every class of society against the imperialist, yet the free India that came into being, divided and committed to a program of modernization and industrialization, was not the India of his dreams.”
7. Justify if you agree with Gandhi’s Satyagraha 

1. Selon les trois articles, quel rôle est-ce que Gandhi jouait dans l'indépendance de l'Inde?

2. Veuillez créer un portrait politique de Gandhi?

3. Quelles controverses sont soulevées autour du personnage de Gandhi?

4. Comment comprenez-vous ce qui suit « Il était déterminé à vivre sa vie comme un ascète, mais ... cela a coûté une fortune à la nation pour maintenir Gandhi dans la pauvreté. »
5.  Veuillez faire l ‘évaluation des "expériences de Brahmacarya" de Gandhi

6.  Faites une commentaire s "Lui, et lui seul, était responsable de la transformation de la revendication de l'indépendance en un mouvement de masse national qui mobilisait toutes les classes de la société contre l'impérialisme, mais l'Inde libre qui est née, divisée et engagée à un programme de modernisation et d'industrialisation, n'était pas l'Inde de ses rêves. "

7. Justifiez si vous êtes d'accord avec le Satyagraha de Gandhi
